
Zár,ís č.7l17
z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 1l .9.2017 ve 14h v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Vojtěch Bártek, Josef Hrazdíra,ZdeněkJelínek, ZdeněkKolesa,
František Stejskal, Rudolf Potsch, Jiří Sýkora, Petr Šíma, Josef Vrba, JiříZomik

Omluveni: Petr Galasovský, Libor Charvát, Štepan Řiha

Hosté: Jakub Koudelka - referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS,
Marta Gabrielová - zápis

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:
úvod
1. Informace z výkonného výboru ČUS Praha a celostání porady
2. Dotace z krajského úřadu
3. Program IV
4. Diskuse
Závér

Úvod
P. Blaha - přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná.

1) Informace z vÝkonného vÝboru čus praha a celostání poradv
Jakub Koudelka informoval, že zprogtamu III byly zálohově vyplaceny okresy částkou 300tis
každý a 400tis kraj. Nyní budou vyplaceny doplatky s přihlédnutím k licenčnímu řízení.
Do středy má dát krajský reťerent návrh, kolik má kažďý okres dostat,každý se musí vyjádřit,
kolik peněz na co vyúčtuje, protože pak musí konečné vyúčtování lišit jen o I0%o.

2) Dotace z kraiského úřadu
Z Jihomoravského kraje byla přislíbena podpora i na příští rok ve stejné výši.
P. Koudelka informova|, že na kraji neni zájem navyšovat memorandum o finance pro svazy.
Každý svaz si musí své potřeby na kraji obhájit sám.

Letos poprvé budou na kraji vypsány akce jako dotační titul pro kluby i svazy. Kdo akci
pořádá, tedy organizátor by měl žádat o dotaci.
V. Bártek - jestli by nebylo lepší zatlačit na kraj, aby dali více financí do sportovních dotací.

3) Proeram IV
Vůbec se neví, jestli program IV bude, i když ve středu na celostátní poradě tvrdili, že bude.

4) Diskuse
p. Vrba - zveřejňování smluv se státními institucemi v registru smluv - jak se bude řeštit s

irutŠtrlr. Brno i JmK to tam vkládá, to je v pohodě. Bude se to týkat programu VIII, o kterém

nemáme



Zavalatprávničce ČUS p. Petrusové - a zjistit, jestli existuje přesná metodika vkládání smluv
do registru, museli bychom hned udělat školení pro okresy, aby dokáaali klubům poradit.
Nebo prověřit u Štefla, zdato budou vkládat.

Tabulku Sportovec roku v okresech - místo a dafum

Jakub Koudelka by měl zjistit na kaji, do kdy mají mít okresy vyhlášené sportovce roku.

p. Kolesa - jestli se bude dělat brofurka akcí 2afl,jestli okresy mají dodat materiály. Ideálně

by bylo mít to v pdf na všech okresních webech ke stažení.

Po vyčerpaní všech příspěvků v diskusi patřil závér p. předsedovi Pavlu Blahovi, ktery
poděkoval přítomným a ukončil jednání Krajské rady.

4
Pavel Blaha
předseda

V Brně dne 11.9.2017

Zapsala: M. Gabrielová


